

皮具手袋篇

SR-226 油壓平面裁斷機 Hydraulic Plane Cutting Machine



特性 FEATURE

- ◆ 微調裝置，可輕易得到最佳之裁斷行程，延長刀模及裁斷膠板的使用壽命。
- ◆ 主軸特別設計採用自動循環潤滑系統，無人工疏忽打油而使機件損壞之顧慮。
- ◆ 裁斷下壓接觸刀模時自動慢切，使材料最上層與最下層幾乎沒有尺寸誤差。
- ◆ 作業時寧靜，可大幅降低工廠噪音，改善工作環境，提高工作效率。
- ◆ Simply accessible micro-adjustment device for optimum cutting stroke then the cutter and cutting board are serviceable.
- ◆ The compulsory lubricants system is adopted for transmission bar, which avoids personal negligence caused damage.
- ◆ Cutting head gets slowly when touching cutter, almost no difference between the first and the highest level of material.
- ◆ Quiet operation to greatly reduce the noise level in the workshop then improve the work environment and efficiency.

技術參數 PARAMETER

型號	Model	SC-226
尺寸	Dimension	L190xW70xH170cm
重量	Weight	1530kg
電壓	Voltage	380V
功率	Power	3KW

SR-0088-144/166/200 分條機 Strip Cutting Machine



Application:

1. Leather Strip Cutting Slitter Machine for Leather Belt Making
2. Cutting genuine leather, PVC and other kinds leather
3. Use for cutting the material width of leather products

Usage:

For making leather strap, lace, and belt;
For industrial belt and other products of making slit;

Model No.	SR-0088-144	SR-0088-166	SR-0088-200	Customized
Specification	14"	16"	20"	the width cutting size of the machine
Voltage	220/380V	220/380V	220/380V	220/380V
Power	1/2HP	1/2HP	1/2HP	1/2HP
G.W.	150KGS	150KGS	150KGS	150KGS
Dimension(L*W*H)	1250*550*1250mm	1250*550*1250mm	1250*550*1250mm	1250*550*1250mm